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 الإفصاح عن معلومات جوهرية 

Disclosure of Material Information 

 

 بورصة البحرين السادة /  

 

 عن الإفصاح عن معلومات جوهرية المبين تفاصيلها أدناه:  .م.بليدرتي البحرين شسوتعلن شركة 

 

Solidarity Bahrain B.S.C. would like to announce the following material information: 

 

 التاريخ 
2025أكتوبر   12    

12 October 2025 
Date 

إسم 

 الشركة

 )"ركةالش )"  شركة سوليدرتي البحرين ش.م.ب

Solidarity Bahrain B.S.C. (the “Company”) 

Company 

Name 

رمز 

 التداول
SOLID 

Trading 

Code 

 الموضوع
مقفلة   للتأمين ش.م.ب.من أسهم شركة البحرين الوطنية  %100   نسبة على   الاستحواذ  

Acquisition of 100% of the shares in Bahrain National Insurance Co. 

B.S.C.(c) (“BNI”) 

Subject 

المعلومات 

 الجوهرية

البحرين    بشأن  2025  أغسطس  13بتاريخ    المنشورإلى  إلحاقاً   سوليدرتي  شركة    . ب ش.م. حصول 

البحريني سول") موافقة    ("درتي  المركزي  على  البحرين  عملية  مصرف  نسبة  لإتمام  على  الاستحواذ 

من أسهم شركة البحرين الوطنية للتأمين ش.م.ب. )م( من شركة سوليدرتي القابضة ش.م.ب.    100%

 )م(. 

 

شركة البحرين الوطنية للتأمين   نقل أسهماستكمال  نجاح  يسر شركة سوليدرتي البحرين أن تعلن عن  

بموجب  و ذلك  ،  البحرين  سوليدرتي)م( الى    ..بمن مجموعة سوليدرتي القابضة ش.م  )م(.  ش.م.ب.

 . 2025مارس  18اتفاقية شراء الأسهم الموقعة بين الطرفين بتاريخ 

 

 

Further to the announcement published on 13th August 2025 regarding 

Solidarity Bahrain B.S.C. (“Solidarity Bahrain”) obtaining the approval of the 

Central Bank of Bahrain to complete the acquisition of 100% of the shares of 

BNI from Solidarity Group Holding B.S.C. (c). 

 

Solidarity Bahrain is pleased to announce the successful completion of the 

transfer of shares of BNI from Solidarity Group Holding B.S.C. (c) to 

Solidarity Bahrain, in accordance with the Share Purchase Agreement signed 

between the two parties on 18 March 2025. 

 

Material 

Information 
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الأثر على  

المركز 

 المالي

من المتوقع أن ينعكس أثر هذه الصفقة بشكل إيجابي على النتائج المالية لشركة سوليدرتي ويزيد من 

 عوائد الشركة. 

The Transaction is expected to reflect positively on Solidarity Bahrain’s 

financial results and increase the Company’s returns. 

Impact on 

Financial 

Position 

إفصاحات 

سابقة 

ذات صلة 

)إن 

 وُجدت( 

 2024سبتمبر  10

 2025يناير  9

 2025 مارس 5

 2025مارس  18

 2025ابريل  3

 2025ابريل  8

 2025ابريل  16

 2025يوليو  23

 2025أغسطس  13

September 2024 th10 

January 2025 th9 

5 March 2025 

March 2025 th18 

April 2025 rd3 

April 2025 th8 

April 2025 th16 

23 July 2025 

August 2025 th13 

Previous 

relevant 

disclosures 

(if any) 

 

 Ebrahim Alawadhi  Name الإسم 

 المسمى الوظيفي
Acting Manager - Compliance and MLRO & Board 

Secretary 
Title 

 Company Sealختم الشركة  Signatureالتوقيع 

  

 




